
Torroella elimina el l�mit de 20 habitacions per hotel en s�l no

urbanitzable

TORROELLA DE MONTGRê | C.T.B.

L'equip de govern de Torroella de Montgr� (CiU, LEST i PP) va aprovar ahir inicialment una modif icaci� del Pla

urban�stic municipal pel qual s'elimina la limitaci� que  en els hotels que hi ha (o tinguin aquesta qualif icaci�) en

s�l no urbanitzable hi pugui haver com a m�xim 20 habitacions. Els grups de l'oposici� ERC i UPM hi van votar en

contra; mentre que el Coet es va abstenir; no obstant aix�, els tres par tits van criticar que la modif icaci� de la

normativa no estableixi una altra xifra l�mit i es quedi en funci� d'un pla especial que es desenvolupar� en cada

cas.

La modif icaci� del POUM arrenca davant de la petici� dels responsables d'un hotel situat a Torroella en s�l no

urbanitzable per ampliar el nombre d'habitacions. La regidora d'Urbanisme va justif icar l'eliminaci� del citat l�mit

perqu� 20 habitacions no s�n suf icients per fer viable l'activitat, m�s si es t� en compte que es tracta d'un hotel

de categoria. Per la seva banda, el regidor de Turisme, Gen�s Dalmau, va manifestar que el govern creu "molt

interessant" aquesta inversi� en un establiment de qualitat.

No obstant aix�, l'oposici� no en va quedar conven�uda, especialment pel fet que no s'estableix cap l�mit (es

determina per diferents par�metres urban�stics, per� ja en el pla especial, va concretar Bar tomeus). Aix�, el

por taveu d'ERC, Josep Maria Ruf�, va manifestar que seria par tidari de fer un tractament especial a l'hotel

promotor, perqu� d'altres masies afectades com Mas Galera t�, actualment, un �s privat. A m�s, va subratllar

que aquesta modif icaci� es fa amb "arguments que s�n cojunturals".

La regidora d'UPM, Caterina Matas, tamb� considera que es podria revisar el citat l�mit, per� "no ens sembla

assenyat" que sigui un pla especial el que desenvolupi l'ampliaci�. Aix�, defensava que el POUM hauria de recullir

alguns condicionats expl�cits. En aquest sentit, Gregori Sarquella, del Coet, va manifestar que veu la mesura

amb bons ulls per� que no s'hauria de deixar tot tant ober t a la discrecionalitat del govern que hi hagi.

Sandra Bar tomeus va insistir que en l'aprovaci� d'ahir tant sols s'elimina el l�mit de 20 habitacions; mentre que

l'alcalde, Jordi Cord�n, va afegir que en les possibles ampliacions que hi pugui haver es tindr� cura del territori i

es far� "amb seny".
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